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Karttatulosteiden laadun parantamiseksi on pyritty löytämään ratkaisua useaan otteeseen talven 
aikana yhdessä tulostimen valmistajan kanssa. Karttojen tulostamiseen on tehty pysyvät asetukset 
toimiston tulostimelle. Tulostusohjeet on nähtävissä toimistolla.

Ville Kauppi on lähettänyt hakemuksen Suunnistusliittoon Nuorten Jukolan 2028 järjestämisestä. 
Antti Orkola on palaveerannut asiasta kaupungin liikuntatoimen kanssa, kaupunki suhtautuu 
myönteisesti ja rahallista ja materiaalista avustusta on luvattu.

Iltarastikausi on lähtenyt mukavasti käyntiin, noin 180 osallistujaa kävi kaksilla ensimmäisillä 
iltarasteilla. Toimitsijat iltarasteilla tekevät arvokasta vapaaehtoistyötä, mutta toimitsijoiden 
rekrytointi ei ole helppoa, joten tehtävät kasautuvat välillä samoille henkilöille. 

World Orienteering Week- ja Kutsu kaveri rasteille-kampanjoissa ollaan mukana Pesäkallion 
iltarasteilla 20.5.

Päätettiin hankkia uusi puhelin vanhentuneen mallin tilalle, jotta maksupäätteen käyttö iltarasteilla 
saadaan sujuvaksi. 

Helmiina Nurmela ja Aaro Yrjölä on valittu OP:n kesäduuniin, lisäksi  Riku Hannula 
kesätyösetelillä. Heikki Jokinen sopii työt ja aikataulut kesätyöntekijöiden kanssa.

Opiskelijoiden kisoihin Vierumäellä toukokuun puolivälissä ei lähdetä yhteistyöhön, mutta kisoissa 
tarvittavaa kalustoa voidaan vuokrata niiltä osin, kun ei ole omassa käytössä.

Etelä-Suomen Sanomia on  muistutettu suunnistuskauden alkamisesta.

Nimettiin Katja Honkala hallituksen talousjaoston jäseneksi.

Päivitetyn strategian toimeenpanon seurantaa suunnitellaan seuraavassa kokouksessa.

Syyskuun 15. järjestetään suunnistustapahtuma noin 140:lle Osuuspankin toimihenkilölle 
Vierumäellä.

Seuraava hallituksen kokous pidetään 14.5. 


